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PROTOKÓŁ NR I/24 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

odbytej w dniu 7 maja 2024 r. 

w siedzibie Nadleśnictwa Krosno, przy ul. Krośnieńskiej 34A w Osiecznicy 

 

Obradom sesji przewodniczyli Radna Dorota Kwapisiewicz oraz wybrany w trakcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Radosław Sujak, przy współudziale Wiceprzewodniczących: 

Piotra Garczyńskiego i Bartosza Zaborowicza. Na stan 15 radnych, 14 radnych obecnych. Lista 

obecności, raport z głosowań oraz nagranie przebiegu obrad stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Grzegorz Garczyński - nowo wybrany Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Anna Mikołajczyk - pełniąca funkcję Burmistrza Krosna    

Odrzańskiego 

Katarzyna Fligier            - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Robert Kornalewicz                     - adwokat 

                

 
Porządek obrad:  
 

1. Wręczenie zaświadczeń o wyborze radnego. 

2. Otwarcie sesji. 

3. Ślubowanie radnych. 

4. Uchwalenie porządku obrad. 

5. Wybór przewodniczącego rady gminy. 

6. Wybór wiceprzewodniczącego (ych) rady gminy. 

7. Ślubowanie wybranych wójtów, burmistrzów i prezydenta miasta. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad I sesji rady gminy. 

Radna Dorota Kwapisiewicz przed otwarciem inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim IX kadencji samorządu terytorialnego upoważniona, jako radna senior, przepisem 

artykułu 20 ustęp 2c ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, powitała serdecznie 

wszystkich przybyłych na sesję, a przede wszystkim Radnych Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

wybranych w wyborach przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024 r. oraz Pana Grzegorza 

Garczyńskiego Burmistrza Krosna Odrzańskiego – wybranego w wyborach w dniu 7 kwietnia 2024 r.  

Następnie powitała: Pana Marka Cebulę – Wojewodę Lubuskiego, Panią Annę Chinalską – Radną 

Sejmiku Województwa Lubuskiego, Panią Annę Chinalską, Pana Jacka Kurzępę, Pana Jarosława 

Dowhana, Pana Leszka Turczyniaka – Radnych Sejmiku Województwa Lubuskiego, Panią Annę 

Januszkiewicz – Starostę Krośnieńskiego i Pana Ryszarda Zakrzewskiego Wicestarostę 

Krośnieńskiego, delegację z partnerskiego miasta Schwarzheide z burmistrzem Christophem 

Schmidtem na czele oraz z Przewodniczącym Rady Miasta Schwarzheide – Panem Manfredem 

Lehmannem, włodarzy sąsiednich Gmin: Pana Zbigniewa Bołoczko Burmistrza Gubina, Pana 

Bogusława Zarazę Wójta Gminy Dąbie, Pana Sebastiana Bartczaka Wójta Gminy Bytnica, Pana 

Waldemara Szymańskiego Wójta Gminy Maszewo, Panią Agatę Bodzoń – Przewodniczącą Miejskiej 

Komisji Wyborczej w Krośnie Odrzańskim, Panią Annę Mikołajczyk - pełniącą funkcję Burmistrza 

Krosna Odrzańskiego, Panią Katarzynę Fligier – Sekretarz Gminy Krosno Odrzańskie, Panią Ilonę 
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Ogibę – Skarbnik Gminy Krosno Odrzańskie, mecenasa Roberta Kornalewicza, przedstawicieli służb 

mundurowych Panią mł. insp. Ewelinę Bartkowiak Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji  

w Krośnie Odrzańskim, Pana ppłk. Tomasza Płotczyka Dowódcę 152. Batalionu lekkiej piechoty  

w Krośnie Odrzańskim, Pana Sławomira Candera Komendanta Straży Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim, dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych gminy, pracowników Urzędu Miasta, 

Sołtysów, przedstawicieli mediów oraz Pana Kamila Kuśnierka Przewodniczącego Rady Powiatu. 

Powitała, również serdecznie przybyłych na dzisiejszą sesję członków rodzin oraz przyjaciół nowo 

wybranych radnych oraz Pana Burmistrza. 

Do pkt. 1  

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Agata Bodzoń przy współudziale 

Wiceprzewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Jolanty Tutajewicz wręczyły zaświadczenia  

o wyborze na radnych Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim.  

Do pkt. 2 

Otwarcia obrad o godzinie 17:17, dokonała Radna Dorota Kwapisiewicz - najstarsza wiekiem radna 

obecna na sesji. Następnie poprosiła o sprawdzenie quorum. Oświadczyła, iż na skład 15 radnych,  

w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi wymagane quorum, pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.   

Do pkt. 3 

Przed przystąpieniem do ślubowania Prowadząca obrady Radna Dorota Kwapisiewicz poinformowała, 

iż po odczytaniu roty, wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni, wypowiedzą słowo „ślubuję”. 

Ślubowanie może zostać złożone z dodaniem: „Tak mi dopomóż Bóg”. Następnie odczytała rotę: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców". 

Najmłodszy wiekiem Radny Tomasz Browarczyk wyczytywał z listy kolejno nazwiska i imiona radnych, 

którzy wypowiadając słowo „Ślubuję” potwierdzali wolę złożenia ślubowania. Po słowie „Ślubuję” 

niektórzy z radnych dodatkowo wypowiadali formułę: „Tak mi dopomóż Bóg”.  

Po złożeniu ślubowania Przewodnicząca poprosiła o ponowne sprawdzenie quorum. Oświadczyła,  

iż na skład 15 radnych, obecnych jest 14 radnych, co stanowi wymagane quorum, pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Do pkt. 4 

Przewodnicząca obrad Radna Dorota Kwapisiewicz powiedziała, iż radni otrzymali porządek obrad 

przygotowany przez Komisarza Wyborczego w Zielonej Górze I. Następnie zapytała czy są do niego 

wnioski. 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła porządek obrad. 

Do pkt. 5 

Radny Krystian Forster zgłosił kandydaturę Radnego Radosława Sujaka na Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. Przedstawił jego sylwetkę.  
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Radny Radosław Sujak wyraził zgodę na kandydowanie.  

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodnicząca obrad zamknęła listę kandydatów.  

Następnie dokonano wyboru Komisji Skrutacyjnej spośród radnych Rady Miejskiej, w celu 

przeprowadzenia przez nią wyborów przewodniczącego Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim. 

Do składu Komisji Skrutacyjnej zgłoszono: Radną Grażynę Myśliwiec, Radnego Artura Kozakiewicza  

i Radnego Marka Górskiego. Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się następująco: przewodniczącą 

została Radna Grażyna Myśliwiec, zaś Radny Marek Górski i Radny Artur Kozakiewicz – członkami tej 

komisji. 

Wyżej wymieniony skład poddano pod głosowanie. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie pozytywnie – 14 głosami „za” 

przyjęła skład Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Krośnie Odrzańskim.  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Grażyna Myśliwiec odczytała regulamin wyboru radnego 

na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim. Niniejszy dokument stanowi załącznik 

do protokołu. 

Radni nie zgłosili uwag do regulaminu, w związku z tym został poddany pod głosowanie.  

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” przyjęła  regulamin 

wyboru radnego na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim. 

W celu przygotowania kart do głosowania przez Komisję Skrutacyjną Przewodnicząca obrad Dorota 

Kwapisiewicz ogłosiła 5 min. przerwy. 

Po wznowieniu obrad Radny Radosław Sujak poinformował, iż po konsultacji z mecenasem Robertem 

Kornalewiczem nie będzie brał udziału w wyborach. 

Przewodnicząca Posiedzenia poinformowała Państwa radnych o konieczności ponownego 

przegłosowania regulaminu z przyczyn technicznych, gdyż poprzednie nie zapisało się. Ponowiono 

głosowanie. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” przyjęła  regulamin 

wyboru radnego na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim. 

Następnie Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie. Odczytywano kolejne nazwiska 

radnych, którzy pobierali kartę do głosowania i za przygotowanym parawanem oddawali głos,  

a następnie kartę wrzucali do urny. 

Następnie Przewodnicząca obrad Dorota Kwapisiewicz ogłosiła 15 min. przerwy na przeliczenie 

głosów. 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Grażyna Myśliwiec ogłosiła wyniki 

głosowania, odczytując protokół z głosowania, który stanowi załącznik do protokołu.  W głosowaniu 

wzięło udział 13 radnych. Za wyborem kandydata głosowało 13 radnych. 

Przewodnicząca obrad odczytała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim. Następnie poddała go pod głosowanie.  
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 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr I/1/24 w sprawie stwierdzenia wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim. 

Przewodnicząca obrad Dorota Kwapisiewicz pogratulowała Radnemu Radosławowi Sujakowi wyboru 

na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, podziękowała wszystkim zebranym  

za wyrozumiałość i uczestnictwo do tego momentu w obradach pod jej przewodnictwem, a następnie 

przekazała prowadzenie obrad nowo wybranemu Przewodniczącemu Panu Radosławowi Sujakowi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Sujak podziękował Państwu Radnym za dokonanie wyboru 

jego osoby na Przewodniczącego oraz wygłosił krótkie przemówienie, w którym przedstawił 

planowane w najbliższej kadencji inicjatywy i przedsięwzięcia. 

Do pkt. 6 

Przewodniczący Radosław Sujak poinformował, iż zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym - Rada gminy wybiera ze swego grona od 1 do 3 wiceprzewodniczących bezwzględną 

większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 

Bezwzględna większość głosów jest to liczba głosów „za” większa od sumy głosów „przeciw”  

i „wstrzymujących się”. Dodał, że Statut Gminy Krosno Odrzańskie w paragrafie 16 punkt 2 określa,  

że do wewnętrznych organów Rady należy dwóch wiceprzewodniczących. 

Przewodniczący zapytał Państwa Radnych, czy ktoś chciałby dokonać zgłaszania kandydatów  

na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej oraz zabrać głos. Dodał, że pozwoli sobie jako 

pierwszy zabrać tutaj głos i chciałby zgłosić na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim Bartosza Zaborowicza oraz Piotra Garczyńskiego. Następnie krótko przedstawił sylwetki 

obu kandydatów. 

Radni Bartosz Zaborowicz i Piotr Garczyński wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Sujak zamknął listę kandydatów.  

Przewodniczący poinformował, że należy przystąpić do powołania 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej. 

Przypomniał, że osoby kandydujące na Wiceprzewodniczącego nie mogą wchodzić w skład Komisji 

Skrutacyjnej. Zaproponował Państwu Radnym poprzedni skład Komisji Skrutacyjnej i zapytał czy ktoś 

wnosi sprzeciw. Sprzeciwu nie było. 

Zapytał Państwa Radnych zaproponowanych do składu Komisji skrutacyjnej czy wyrażają zgodę. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę. 

Do składu Komisji Skrutacyjnej zgłoszono: Radną Grażynę Myśliwiec, Radnego Artura Kozakiewicza  

i Radnego Marka Górskiego. Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się następująco: przewodniczącą 

została Radna Grażyna Myśliwiec, zaś Radny Marek Górski i Radny Artur Kozakiewicz – członkami tej 

komisji. 

Wyżej wymieniony skład poddano pod głosowanie. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie pozytywnie – 14 głosami „za” 

przyjęła skład Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Krośnie Odrzańskim.  
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Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Grażyna Myśliwiec odczytała regulamin wyboru radnego 

na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim. Niniejszy dokument stanowi 

załącznik do protokołu. 

Radni nie zgłosili uwag do regulaminu, w związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał  

go pod głosowanie.  

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” przyjęła regulamin 

wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim. 

Przewodniczący poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania i ogłosił przerwę  
do czasu powrotu Komisji. 
 
Po wznowieniu obrad Radny Bartosz Zaborowicz i Radny Piotr Garczyński oświadczyli, iż nie wezmą 

udziału w głosowaniu. 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie. Odczytywano kolejno nazwiska radnych, którzy 

pobierali kartę do głosowania i za przygotowanym parawanem oddawali głos, a następnie kartę 

wrzucali do urny. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę na przeliczenie głosów. 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Grażyna Myśliwiec ogłosiła wyniki 

głosowania, odczytując protokół z głosowania, który stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu 

wzięło udział 12 radnych. Wszystkie głosy były ważne. Radny Piotr Garczyński i Radny Bartosz 

Zaborowicz otrzymali po 12 głosów. Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdziła, iż Radni: 

Piotr Garczyński i Bartosz Zaborowicz wybrani zostali na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  

w Krośnie Odrzańskim, gdyż uzyskali największą liczbę głosów i stanowi ona bezwzględną większość 

głosów, w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Sujak odczytał projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, uzupełniając go w paragrafie  

1 o nazwiska Bartosza Zaborowicza i Piotra Garczyńskiego. Następnie poddał go pod głosowanie.  

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr I/2/24 w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim. 

Przewodniczący pogratulował wyboru a nowo wybrani Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim podziękowali radnym za wybór i zaufanie. 

Do pkt. 7 

Na wstępie punktu siódmego porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Sujak 

poprosił Panią Agatę Bodzoń - Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej w Krośnie Odrzańskim  

o wręczenie zaświadczenia Miejskiej Komisji Wyborczej o wyborze Pana Grzegorza Garczyńskiego  

na Burmistrza Krosna Odrzańskiego w wyborach przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024 r. 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Krośnie Odrzańskim Pani Agata Bodzoń 
pogratulowała, a następnie wręczyła zaświadczenie o wyborze Pana Grzegorza Garczyńskiego  
na Burmistrza Krosna Odrzańskiego w wyborach przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Sujak powiedział, że zgodnie z art. 29a ustawy  

o samorządzie gminnym objęcie obowiązków przez burmistrza następuje z chwilą złożenia wobec 

rady gminy ślubowania.  
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Jednocześnie poinformował, że w myśl przepisów artykułu 492 par. 1 punkt 1 ustawy z dnia 5 stycznia 

2011 r. Kodeks wyborczy odmowa złożenia ślubowania skutkuje wygaśnięciem mandatu burmistrza. 

Poprosił Pana Grzegorza Garczyńskiego o złożenie ślubowania, które może być złożone z dodaniem  

zdania: "Tak mi dopomóż Bóg". Poprosił wszystkich o powstanie, a Pana Grzegorza Garczyńskiego  

o złożenie ślubowania. 

Następnie Burmistrz Grzegorz Garczyński złożył ślubowanie wypowiadając słowa: 

 „Obejmując urząd Burmistrza Krosna Odrzańskiego, uroczyście ślubuję, że dochowam 

wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego  

i pomyślności mieszkańców gminy." – dodając: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Pan Przewodniczący Radosław Sujak pogratulował i oddał głos Panu Burmistrzowi Grzegorzowi 

Garczyńskiemu. 

Pan Burmistrz Grzegorz Garczyński na początku swojego wystąpienia podziękował pełniącej funkcję 

Burmistrza Krosna Odrzańskiego Annie Mikołajczyk, która po nominacji Pana Marka Cebuli w dniu 22 

grudnia 2023 na stanowisko Wojewody Lubuskiego podjęła się pełnienia tej funkcji przez blisko  

4 miesiące. Dodał, że przez ostatnie kilka tygodni miał okazję bliżej współpracować z Panią Burmistrz, 

przyznał, że jest pełen podziwu dla jej profesjonalizmu i sposobu, w jakim zarządzała gminą. 

Podkreślił, że jest przekonany, iż będą współpracować przez najbliższych 5 lat. Pogratulował  

i podziękował. Następnie wraz z Panem Markiem Cebulą Wojewodą Lubuskim wręczyli kwiaty. 

Pełniąca funkcję Burmistrza Krosna Odrzańskiego Anna Mikołajczyk podziękowała. Powiedziała,  

że ten czas dokładnie 104 dni, to był dla niej zaszczyt i wyróżnienie móc pełnić tak ważną funkcję  

w Gminie Krosno Odrzańskie. Dodała, że chciałaby Panu Wojewodzie, dzisiaj podziękować  

za to, że jej zaufał, za rekomendację, którą złożył Panu Premierowi oraz ma nadzieję, że nie zawiodła. 

Dodała, że robiła wszystko, co mogła, żeby te obowiązki wypełniać sumiennie, rzetelnie, zgodnie  

z prawem i uczciwie. Podkreśliła, że nie udałoby się to gdyby nie załoga Urzędu Miasta, pracownicy 

kompetentni i zaangażowani, odpowiedzialni. Podsumowała, że tych 104 dni to był trudny czas, 

wyborów samorządowych, 6 sesji Rady Miejskiej, trudnych decyzji, rozpoczętych inwestycji, ważnych 

wydarzeń, jubileuszy, jak chociażby 20-lecie wstąpienia Polski do Unii Europejskiej i wielu innych. 

Podziękowała wszystkim za współpracę, wsparcie, a także ogromną życzliwość, jakiej w tym okresie 

doświadczyła.  

Pan Marek Cebula Wojewoda Lubuski podziękował Pani Annie Mikołajczyk, że się zgodziła objąć  

to stanowisko i wyraził zadowolenie, że miała okazję sprawdzić się w tej roli. Dodał, że świetnie się 

spisała w roli Burmistrza Krosna Odrzańskiego i że to było godne zastępstwo. 

Pan Burmistrz Grzegorz Garczyński powiedział, że bez wsparcia Sekretarz Gminy Pani Katarzyny 

Fligier nie byłoby tak łatwo przez te ostatnie miesiące, dlatego poprosił ją również na środek, 

podziękował oraz pogratulował, dodając iż cieszy się, że jest w tym urzędowym zespole. Następnie 

wraz Panem Markiem Cebulą Wojewodą Lubuskim wręczyli kwiaty. 

 

Następnie Burmistrz Grzegorz Garczyński wygłosił swoje przemówienie.  

Powiedział, że gmina powinna być przyjazna dzieciom i rodzinom, bo jeżeli będzie przyjazna 

dzieciom, to będzie przyjazna wszystkim a dzieci muszą czuć się bezpiecznie, muszą mieć przestrzeń 

do zabawy i kontakt z naturą. Dlatego chciałby, żeby w Gminie Krosno Odrzańskie przybyło więcej 

miejsc żłobkowych, kolejnych ścieżek rowerowych i wspólnej przestrzeni do spotkań. Jednym  

z głównych zadań jakie stawia na najbliższe lata to stworzenie dobrze funkcjonującego, 
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profesjonalnego transportu publicznego. Regularny transport publiczny, który będzie obsługiwał 

mieszkańców na terenie gminy Krosno Odrzańskie, sąsiednich gmin i sołectw gminy Krosno 

Odrzańskie, codziennie, po przyzwoitych cenach. Działania w tym kierunku trwają już od blisko 2 lat  

z udziałem samorządowców z innych gmin, Powiatu Krośnieńskiego i Związku Powiatowo-Gminnego, 

zapewniono blisko 10 milionów złotych na zakup minibusów. Dodał, że ma nadzieję, iż 1 września 

2025 roku rozpocznie swoją działalność. 

Kolejna rzecz, na której chciałby się skupić, to sprawy związane ze zdrowiem mieszkańców. Dodał,  

że od pewnego czasu gmina Krosno Odrzańskie jest współwłaścicielem szpitala powiatowego. 

Chciałby, żeby w Krośnie pojawiła się nocna i świąteczna pomoc całodobowa bo dziś takiej pomocy 

niestety nie ma. Chciałby, żeby były kolejne poradnie, żeby szpital i w Krośnie, ale również w Gubinie 

rozbudowywał się przede wszystkim dla dobra mieszkańców.  

Kolejną poruszoną kwestią było zagospodarowanie kanału Odry. Chciałby aby powstała tam przystań  

i infrastruktura do uprawiania sportów wodnych. To zadanie które między innymi w ramach 

rewitalizacji dolnego miasta będzie chciał realizować. 

W ramach rozwoju przedsiębiorczości planuje uruchomienie inkubatora przedsiębiorczości. 

Wsłuchując się w głosy mieszkańców planuje budowę sali kinowej. To jest jeden z kolejnych kroków, 

który chciałby zrobić, wzmocnić instytucje kultury. Również chciałby, żeby pojawił się w górnej części 

miasta Dom Kultury. 

Duży pakiet działań kieruje w stronę mieszkańców Sołectw, zapowiedział kontynuację Funduszu 

Sołeckiego. Będzie chciał nadal remontować, utwardzać i budować drogi na terenie wsi. 

Zrównoważony rozwój to rozwój nie tylko miasta ale też rozwój sołectw i w tym kierunku będzie 

działać i szukać wsparcia finansowego z różnych źródeł. 

Ostatnia rzecz, o której powiedział, to wizja Krosna Odrzańskiego jako miasta ogrodów. Chciałby, 

żeby było więcej drzew, więcej krzewów, więcej róż, więcej zieleni. Badania naukowe pokazują,  

że na upały letnie nie ma chyba nic lepszego niż dużo zieleni w mieście, zieleń, która pochłania 

promieniowanie, która też pozwala mieszkańcom normalnie żyć. Poza tym zieleń pięknie zdobi miasta 

i sołectwa. 

Poprosił o cierpliwość i zaufanie. Dodał, że chciałby wykorzystać całą dostępną wiedzę, 

doświadczenie, znajomości, kontakty do tego, żeby w gminie Krosno Odrzańskie i przy okazji  

w gminach ościennych, ale też w całym powiecie po prostu żyło się lepiej. 

Pan Marek Cebula Wojewoda Lubuski przywitał wszystkich. W kilku zdaniach odniósł się  

do początków znajomości z Panem Burmistrzem Grzegorzem Garczyńskim oraz ich wspólnej 

działalności w samorządzie. Dodał, że z wielkim smutkiem i bólem musiał się pożegnać z gminą 

Krosno Odrzańskie jako Burmistrz Krosna Odrzańskiego. Dodał, że wie, iż Gmina pozostaje w rękach 

fantastycznych radnych z doświadczeniem oraz oddanych samorządowi, a Urząd Miasta jest 

doskonałą drużyną, która sprawdziła się na każdym polu. Powiedział, jako przedstawiciel rządu  

w terenie, że Krosno Odrzańskie ma szczęście, do ludzi z pasją i wizją. Dodał, że pozostaje do 

dyspozycji jako Wojewoda Lubuszan, bo tak jak dbał o Krosno Odrzańskie, będzie starał się dbać  

o Lubuskie. Panu Burmistrzowi Grzegorzowi Garczyńskiemu życzył aby zawsze nosił z dumą w sercu 

Krosno Odrzańskie jako nazwę gminy, ale też jako miejsce do życia. 

Pani Anna Januszkiewicz Starosta Krośnieński powiedziała, że w tym pierwszym dniu urzędowania  

na tym zaszczytnym stanowisku Starosty Krośnieńskiego jest wzruszona i dumna, że może dziś 

złożyć gratulacje z tytułu objęcia tak ważnej funkcji Burmistrza Krosna Odrzańskiego Grzegorzowi 

Garczyńskiemu. Dodała, że będzie kontynuowała misję łączenia w Powiecie Krośnieńskim,  

bo ma świadomość tego, że Powiat Krośnieński jest silny wówczas, gdy silne są gminy wchodzące  
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w jego skład. Powiat Krośnieński jest silny potencjałem tych gmin. Wspólnie z Radą Powiatu 

Krośnieńskiego zadeklarowała, że zrobią wszystko, by stworzyć warunki do rozwoju tych potencjałów. 

Następnie poprosiła przedstawicieli Powiatu Krośnieńskiego o wspólne złożenie gratulacji Panu 

Burmistrzowi Grzegorzowi Garczyńskiemu, Przewodniczącemu Rady Miejskiej Radosławowi Sujakowi 

oraz całej Radzie Miejskiej w Krośnie Odrzańskim. 

Burmistrz Schwarzheide Christoph Schmidt wyraził zadowolenie z udziału w takim historycznym 

momencie. Zauważył zjednoczenie młodości i doświadczenia. Wyraził spokój o przyszłość Gminy 

Krosno Odrzańskie widząc zapał i energię w Radzie Miejskiej. Następnie dodał, że pozwoli sobie 

przełamać oficjalny protokół i poprosił Panią Starostę Krośnieńską, Pana Przewodniczącego Rady  

i oczywiście nowo wybranego Burmistrza aby złożyć gratulacje dla najważniejszych osób życząc wiele 

szczęścia i powodzenia w nowych zadaniach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Sujak poprosił wszystkich o powstanie a następnie poprosił 

o wyprowadzenie sztandaru Gminy Krosno Odrzańskie. 

Pani Anna Chinalska Radna Sejmiku Województwa Lubuskiego przywitała wszystkich i pogratulowała. 

Dodała, że jest przekonana, że wszystkie plany uda się zrealizować, a zaufanie społeczne nie 

zostanie zawiedzione. Złożyła gratulacje i życzenia udanej współpracy pomiędzy Panem Burmistrzem 

a nowo wybraną Radą Miejską, aby był konsensus, aby decyzje były podejmowane, odważnie  

i wspólnie na rzecz rozwoju Gminy Krosno Odrzańskie. 

Pan Leszek Turczyniak Radny Sejmiku Województwa Lubuskiego pogratulował oraz odczytał  

w imieniu Marszałka Województwa Lubuskiego Pana Marcina Jabłońskiego list gratulacyjny. 

Następnie wręczył kwiaty. 

Pan Jacek Kurzępa Radny Sejmiku Województwa Lubuskiego pogratulował Panu Burmistrzowi 

Grzegorzowi Garczyńskiemu wyboru na stanowisko. Zwracając się do Burmistrza podziękował jako 

mieszkaniec tego miasta za podjęcie tak radykalnej decyzji i oddanie się służbie temu miastu i tym 

mieszkańcom. Wyraził nadzieję, że będzie kontynuatorem dotychczasowej pracy i ufa, że podejdzie 

do tego z takim zapałem i z taką skutecznością jak Burmistrz Marek Cebula. 

Pan Burmistrz Grzegorz Garczyński podziękował wszystkim zebranym za poświęcony czas i udział  

w tej historycznej chwili, która  dokonuje się w gminie Krosno Odrzańskie raz na 5 lat. Pogratulował 

Radnym Rady Miejskiej, którzy uzyskali mandat. Pogratulował Panu Radosławowi Sujakowi wyboru 

na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim oraz Panom Bartoszowi Zaborowiczowi  

i Piotrowi Garczyńskiemu za wybór na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

życząc owocnej współpracy.  Pogratulował wszystkim nowo wybranym w wyborach samorządowych, 

na każdym szczeblu samorządu. Na zakończenie przekazał, że w ścisłym zarządzie gminy Krosno 

Odrzańskie pozostaną osoby, które są już dzisiaj na tej sali. Będzie to Pani Anna Mikołajczyk, Pani 

Ilona Ogiba Skarbnik, ale też do drużyny dołączy Pani Anna Halicka, która po 5 latach wraca  

do Urzędu Miasta na stanowisko Zastępcy Burmistrza. Jeszcze raz bardzo podziękował wszystkim za 

obecność. 

 

Do pkt. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Sujak poinformował, że zgodnie z artykułem 24 h ustawy  

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym radni składają Przewodniczącemu Rady pierwsze 

oświadczenie majątkowe w ciągu miesiąca od dnia złożenia ślubowania. Dodał, że formularze 

oświadczenia zostaną w najbliższych dniach wysłane z biura Rady pocztą elektroniczną. 

Do pkt. 9 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Sujak o godzinie 19.35 stwierdził: „zamykam obrady  

I sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                             Radosław Sujak 

Protokółowała:                                                                                                            

Magdalena Wojtowicz 

Podinspektor w Wydz. Organizacyjnym 


